
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/18 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 08 marca 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Wiolettę Gil 

Skarbnika Gminy, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Państwa Radnych oraz pozostałych 

uczestników sesji.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXVIII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 12 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jedwabno na lata 2018- 2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomości. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 
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Za głosowało  radnych 12, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 12 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radny Dunajski – prośba do Pana Wójt w związku z wyborem nowego prezesa, prosi o 

przedstawienie sylwetki, kwalifikacji, są pewne kontrowersje z tego tytułu. Czy osoba 

wybrana na prezesa jest świadoma problemów  

 radny Szewczyk – wychodzi z wnioskiem formalnym aby na komisję zaprosić 

kierownika Jeziernego aby zapoznał radnych ze stanem oczyszczalni ścieków i 

przepompowni.. 

 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2018- 2030. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 9 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXVIII/254/18 została przyjęta 9 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Pan Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

Pani Skarbnik poinformowała: 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  



 3 

1). w związku z uzyskaniem dofinansowania w ramach konkursu NR RPWM.05.02.00-IP.02-

28-001/17 na dofinansowanie zadania inwestycyjnego „Poprawa gospodarki wodnej w zlewni 

jeziora Świętajno w obrębie Witowo i Brajniki”, wprowadzono po stronie dochodów środki z 

tytułu dotacji w wysokości 1.507.662,42 zł (rozdz. 01010 § 6257), 

2). zgodnie z informacją otrzymaną z Ministerstwa Finansów zwiększono po stronie 

dochodów o kwotę 16.701,00 zł subwencję oświatową (rozdz. 75801 § 2920), 

3). zgodnie z wnioskiem Kierownika wprowadzono po stronie dochodów, dochody z tytułu 

zwrotu podatku VAT (od inwestycji wodociągowo-kanalizacyjnej) w wysokości 70.000,00 zł 

(rozdz. 75814 § 0970), 

4). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono plan dotacji na 

wyposażenie ŚDS Jedwabno w rozdz. 85203 § 2010 o kwotę 100.000,00 zł, 

5). w związku ze zmianą klasyfikowania dochodów w poszczególnych § dokonano 

następujących zmian: 

- zmniejszono w rozdz. 80101 w § 0610 dochody o kwotę 50,00 zł (dotyczy opłaty za 

wydanie duplikatów świadectw, legitymacji), jednocześnie wprowadzono § 0690 (wpływy z 

różnych opłat) w wysokości 50,00 zł, 

- zmniejszono w rozdz. 85295 w § 2700 dochody o kwotę 46.656,00 zł (dotyczy dochodów z 

tytułu prac społecznie użytecznych), jednocześnie wprowadzono § 0940 (wpływy z rozliczeń, 

zwrotów z lat ubiegłych) w wysokości 3.231,90 zł (zwrot za rok 2017 otrzymany w roku 

2018), oraz wprowadzono § 0970 (wpływy z różnych dochodów) w wysokości 43.424,10 zł 

(dotyczy dochodów za 2018 rok), 

- zmniejszono w rozdz. 90095 w § 2700 dochody o kwotę 110.659,50 zł (dotyczy dochodów z 

tytułu robót publicznych), jednocześnie wprowadzono § 0940 (wpływy z rozliczeń, zwrotów 

z lat ubiegłych) w wysokości 11.650,51 zł (zwrot za rok 2017 otrzymany w roku 2018), oraz 

wprowadzono § 0970 (wpływy z różnych dochodów) w wysokości 99.008,99 zł (dotyczy 

dochodów za 2018 rok). 

 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 1.694.363,42 zł. 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). z uwagi na uzyskanie dofinansowania (i konieczność zabezpieczenia w budżecie środków 

w celu podpisania umowy) na zadanie inwestycyjne „Poprawa gospodarki wodnej w zlewni 

jeziora Świętajno w obrębie Witowo i Brajniki”, wprowadzono po stronie wydatków środki w 

wysokości 3.133.011,05 zł (rozdz. 01010 § 6057 – 2.144.357,23 zł, rozdz. 01010 § 6059 – 

988.653,82 zł). Środki na inwestycję zabezpieczono z: 
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- pozyskanej dotacji w wysokości 1.507.662,42 zł, 

- zwiększenia po stronie dochodów wpływu z tytułu podatku VAT 70.000,00 zł, 

- zrezygnowania z zadania inwestycyjnego ,,Przebudowa budynku wraz ze zmianą sposobu 

użytkowania na budynek  mieszkalny jednorodzinny w miejscowości Nowy Dwór” (rozdz. 

70005 § 6050) w wysokości 100.000,00 zł, oraz zmniejszenie zadania inwestycyjnego 

„Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Jedwabno” ( 

rozdz. 01010 § 6050) o kwotę 80.000,00 zł, 

- przesunięcia kwoty 30.000,00 zł zaplanowanej na zadanie „Poprawa gospodarki wodnej w 

zlewni jeziora Świętajno w obrębie Witowo i Brajniki” z § 6050 na § 6059, 

- rozdysponowano wolne środki z roku 2017 w wysokości 1.345.348,63 zł. 

 

2). zgodnie z wnioskiem zwiększono o kwotę 90.000,00 zł środki na zadanie inwestycyjne 

„Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Narty” (rozdz. 01010 § 6050), jednocześnie 

zmniejszono zadanie inwestycyjne ,,Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Jedwabno'' o kwotę 90.000,00 zł, 

 

3). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne „Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Lipniki” w wysokości 50.000,00 zł (rozdz. 60016 § 6050), 

jednocześnie zmniejszono środki zaplanowane na zadanie ,,Budowa sieci wodociągowej i 

sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Jedwabno'' o kwotę 30.000,00 zł, zmniejszono 

także środki zaplanowane na zadanie inwestycyjne ,,Rozbudowa przytuliska w Jedwabnie'' 

(rozdz. 01095 § 6050) o kwotę 10.000,00 zł i środki na zadanie ,,Zakup pompy natleniającej 

do stawu w parku gminnym w miejscowości Jedwabno'' (rozdz. 92195 § 6050) o kwotę 

10.000,00 zł, 

4). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na opłatę decyzji za umieszczenie sieci wodno – 

kanalizacyjnych w pasie drogowym, o kwotę 2.258,46 zł (rozdz. 60016 § 4430), jednocześnie 

zmniejszono wydatki na drogi publiczne – zakup usług pozostałych (rozdz. 60016 § 4300), 

 

5). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Rekowica dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zwiększono wydatki na zadanie ,,Elementy oświetlenia ulicznego'' o kwotę 6.000,00 zł (w 

rozdz. 90015 w § 4210), jednocześnie zrezygnowano z realizacja zadania inwestycyjnego 

,,Zagospodarowanie działki gminnej'' – zmniejszono wydatki inwestycyjne o kwotę 12.641,32 
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zł (rozdz. 90095 w § 6050), jednocześnie wprowadzono wydatki bieżące na zadanie 

,,Zagospodarowanie działki gminnej'' w wysokości 6.641,32 zł (rozdz. 90095 § 4300), 

6). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Narty dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zrezygnowano z realizacji zadania ,,Elementy oświetlenia ulicznego'' w wysokości 

10.558,12 zł (w rozdz. 90015 w § 6050), oraz z zakupu namiotu (rozdz. 92195 § 4210 – 

1.500,00 zł i § 4300 – 200,00 zł) w wysokości 1.700,00 zł, i zmniejszono wydatki bieżące o 

kwotę 900,00 zł na zadanie wyposażenie świetlicy 9rozdz. 92109 § 4210 o kwotę 700,00 i § 

4300 o kwotę 200,00 zł), 

- jednocześnie dodano nowe zadanie inwestycyjne ,,Wyposażenie placu zabaw'' w wysokości 

13.158,12 zł (rozdz. 90095 w § 6050), 

 

7). z uwagi na zmianę zapisów art. 16d ustawy z dnia 15.02.1992 roku o podatku 

dochodowym od osób prawnych, podwyższeniu uległa kwota z 3.500,00 zł do 10.000,00 zł 

limitu wartości środków trwałych, wobec powyższego zachodzi konieczność dostosowania 

zmiany w budżecie, po stronie wydatków. Dokonano zmian polegających na przeniesieniu 

zaplanowanych do poniesienia wydatków w ramach zadań inwestycyjnych, których wartość 

była niższa bądź równa 10.000,00 zł na zadania w ramach wydatków bieżących: 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zakup wiaty przystankowej w miejscowości Małszewo'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (3.500,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Dłużek'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (3.750,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Nowe Borowe'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.500,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Burdąg'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.000,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Lipniki'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.500,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Kot'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.000,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Witówko'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.500,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Nowy Dwór'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.500,00 zł), 
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- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Dłużek'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (8.048,04 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Nowy 

Dwór'' przeniesiono na zadanie bieżące (9.983,59 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Witówko'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (6.500,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Lipniki'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (7.000,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Burdąg'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (7.069,20 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Kot'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (3.750,00 zł), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Jedwabno'' 

przeniesiono na zadanie bieżące (10.000,00 zł), 

8). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik ŚDS dokonano zwiększenia wydatków w ramach 

otrzymanej dotacji (kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka), 

 

9). zgodnie z wnioskiem Pana Dyrektora Zespołu Szkół dokonano zwiększenia wydatków w 

związku ze zwiększeniem subwencji oświatowej (kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka). 

 

Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 3.039.712,05 zł. 

Różnica między zwiększeniem dochodów o kwotę 1.694.363,42 zł, a zwiększeniem 

wydatków o kwotę 3.039.712,05 zł wynosi 1.345.348,63 zł. Powyższe wynika z 

rozdysponowania wolnych środków (wynika z bilansu organu za 2017 rok) w wysokości 

1.345.348,63 zł. 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 9 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXVIII/255/18 została przyjęta 9 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  
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Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

Pan Wójt poinformował, iż chodzi o wyrażenie zgody na dokonanie zamiany bez dopłat 

niezabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Jedwabno, położonej w obrębie 

Czarny Piec, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 33/29 o powierzchni 1,8215 ha, 

o wartości 115.900,00 złotych, dla której Sąd Rejonowy w Szczytnie prowadzi księgę 

wieczystą Nr OL1S/00018926/2, na niezabudowane nieruchomości, stanowiące własność 

Skarbu Państwa w Zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe- 

Nadleśnictwo Jedwabno położone w obrębie Jedwabno, oznaczone w ewidencji gruntów jako 

działki: nr 3288/13 o powierzchni 0,0560 ha, nr 3266/9 o powierzchni 0,0845ha, nr 32664 o 

powierzchni 0,0300 ha, nr 3245/4 o powierzchni 0,5400 ha - o łącznej wartości 109.800,00 

złotych, dla których Sąd Rejonowy w Szczytnie prowadzi księgę wieczystą Nr 

OL1S/00028432/5. 

Rada Sołecka Czarny Piec przedłożyli negatywną opinie odnośnie zamiany, ponieważ 

uważają że korzyści z zamiany będą dla innych miejscowości, w żaden sposób nie 

zabezpieczono korzyści sołectwa Czarny Piec. Opinia Rady Sołeckiej nie jest wiążąca.  

 

Radny Szewczyk – nie było wizji w terenie radnych, jest różnica 43.000,00 zł na niekorzyść 

gminy.  

Pan Wójt – uważa że różnica jest 6.000,00 zł na naszą niekorzyść. Jest to sprawa bardzo 

pilna, nie możemy doprowadzić do tego aby operat szacunkowy stracił ważność.  

Radna Licka – uważa, że nie powinniśmy kruszyć kopii, bo koszt zrobienia nowej drogi w 

innym miejscu będzie dużo większy. 

Pani Przewodnicząca Rady – sprawa drogi dojazdowej do Lipnik ciągnie się od kilkunastu lat, 

nie możemy nic zrobić dopóki droga nie będzie w zasobach gminy.  

Radny Dunajski – po podjęciu tej uchwały, jaka jest szansa na położenie asfaltu do drogi 

krajowej? Bo samo pozyskanie nie gwarantuje remontu drogi. Kiedy realnie patrząc można 

wykonać naprawę nawierzchni. 

Pan Wójt – nie odpowie na to pytanie, projekt jest możliwy do realizacji, bo we wrześniu 

będzie można złożyć wniosek o dofinansowanie. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 9 
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radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XXXVIII/256/18 została przyjęta 9 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt poinformował, że jeszcze nie ma umowy z nowym prezesem spółki, będzie ona 

podpisana 15 marca 

Konkurs przeprowadza rada nadzorcza, oferty wpływają do rady nadzorczej, ona je ocenia. 

Żadnego dokumentu z naboru nie widział. Przekaże uwagę do rady nadzorczej.  

 - stan oczyszczalni ścieków i przepompowni, na następną komisje jak przyjdzie prezes to i 

zostanie poproszony kierownik  

 

Ad 9 

Sprawy różne. 

 - Pan Wójt – przy głosowaniu zmian do budżetu powinniśmy się szanować, jeżeli są jakieś 

uwagi, to należy pytać o to. Jest to wyraz szacunku zarówno dla Wójta jak i pracowników 

Urzędu Gminy. Przy głosowaniu przeciw nikt nie zadał pytania co nurtuje i jakie są uwagi. 

Wykonaliśmy tytaniczną pracę aby zebrać oświadczenia o zgodzie na realizację inwestycji. 

Dostaliśmy dofinansowanie na budowę hydroforni 2.200.000 zł, prawie 85 % całej wartości 

inwestycji. Jeżeli pojawi się taka sytuacja jak w Świętajnie i Dźwierzutach w ujęciu była 

bakteria Koli musieli wyłączyć hydrofornię, będziemy mogli skorzystać z nowej. Mamy 

zabezpieczenie podstawowych potrzeb wody gminy. Glosując przeciwko wprowadzenia do 

budżetu dofinansowania na budowę hydroforni w Witowie dla mnie to oznacza brak szacunku 

dla mnie i pracowników Urzędu Gminy który przez trzy lata pracowali nad tą inwestycją.  

Druga ważna zmiana w budżecie wprowadzenie dofinansowania na wyposażenia ŚDS, 

załatwiamy dużo spraw związanych z rozpoczęciem działalności domu też głosujecie 

przeciwko. Mogą być kontrowersje. Składamy wniosek o Warchały będziemy rezerwować 

pieniędzy w budżecie na kolejne inwestycje, to oznacza że państwo też będzie przeciwko.  

Ktoś musi być optymistą w tej gminie, żeby pewne czynności przeprowadzić. Nie 

zwiększamy długu w budżecie.  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy – dzisiejsza sesja jest sesją nadzwyczajną zwołana na 

wniosek Wójta który wpłynął 05.03.2018r. Sesja nadzwyczajna nie musi być poprzedzona 

komisjami. Ona wyszła z inicjatywą aby na komisji wyjaśnić kwestie.  
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Radna Stempel – ona materiały otrzymała wczoraj, nie miała czasu zapoznać się z taka 

ilością zmian.  

Pani Przewodnicząca Rady – materiały zostały wysłane tego samego dnia co 

otrzymaliśmy wniosek o zwołanie sesji. W tym też dniu drogą emailową do wszystkich 

radnych wysłany został porządek obrad wraz z materiałami.  

Pan Wójt – projekt wniosku o dofinansowanie budowy hydroforni zrobiliśmy sami, 

niektóre gminy wynajmują firmy do takich projektów. Oczekuję jakichś pytań a nie 

głosowań przeciwko.  

Radny Szewczyk – nie jestem przeciwko inwestycją, ale nie podoba mi się że zabrane 

zostały pieniądze  na budowę kanalizację w Jedwabnie. Każdy głosuje zgodnie z własnym 

sumieniem.  

Radny Mil – nasza komisja przez jakiś czas walczyła o remont w Nowym Dworze, jest 

zrobiony projekt na mieszkania komunalne, w tej chwili te pieniądze zostały zabrane i nie 

wiadomo co będzie z tym dalej. Taka jest moja decyzja. Nie jest moja wina że wszystkie 

zmiany zostały zawarte w jednej uchwale.  

Pan Wójt – te pytania były omawiane na komisji. 

radna Wiktorowska – czy lampy oświetlenia ulicznego będą naprawione bo nadal migają 

radny Dunajski – Pani przewodnicząca kończy dziś zbiórkę na akordeon dla Tanecznika, 

 lampa oświetlenia na rogu Wielbarskiej i 1 Maja 

  wyjazd z drogi Brajniki na główną drogę w kierunku Szczytna, zasłaniają widoczność 

krzaki. 

 Spółka nie generuje żadnych zysków, oni generują wydatki. Przejadają to co 

wpływało kiedyś do urzędu.  

Pan Wójt – w chwili obecnej spółka jest wypłacalna nikt nie złożył wniosku o upadłość. Na 

następną komisję przedstawi dokładne wyliczenie funkcjonowania.  

Radna Łukasiewicz – remont drogi do Kota, 

Pan Wójt – wniosek o remont drogi w ramach programu Schetynówki przepadł. 

Przygotowujemy wniosek o remont drogi przy świetlicy.  

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała korespondencje jaka wpłynęła do Rady Gminy.  

 

Ad 10 

Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1100 do godz. 1240. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


